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دروغگویان رسوا شدند
دیروز )8خرداد( تعدادی از اعضای شورای 
شــهر تهران موضوعاتی را در قالب تذکر 
مطرح کردند که مهم ترین آنها رســوایی 
دروغگویــان درخصوص قطــع درختان 
بوستان قیطریه بود که توسط پرویز سروری، نایب رئیس شورای 
شهر تهران مطرح شد. او گفت: »در چند  ماه اخیر خبری توسط 
امپراتوری رسانه ضد انقلاب مخابره شد که یکی از پرتکرارترین 
خبرها و مربوط به موضوع مدیریت شهری بود. خبر این بود که 
درختان قیطریه قطع شده اند که البته با اظهارنظر رئیس سازمان 
محیط زیست مبنی بر اینکه هیچ درختی قطع نشده است، نشان 
داده شــد که چه فضای دروغ پردازی ای برای تضعیف خادمان 

مردم در شهر تهران در حال شکل گرفتن است.«
به گفته سروری، طبق گزارش های واصل شــده تنها در تهران 
یک میلیون و۳۳هزار اصله درخت کاشــته و ۳۳هزارو500 باغ 
شناسنامه دار شده اند. همچنین حدود ۱0۱بوستان طی ۳سال 
گذشته در تهران احداث شده است که همه اینها حاکی از کارنامه 
موفق شورای شهر و شهرداری در مباحث مربوط به درخت کاری 

و فضای سبز است.«

معتمدان محله ها را طرد نکنید
ناصر امانی، عضو کمیسیون برنامه وبودجه 
شــورا هم تذکرش را به مدیران محلات 
اختصاص داد و گفــت: »مدتی پیش دبیر 
دبیرخانه مشارکت محله که شرح وظایف و 
دستورالعملش ابلاغ نشده است، ابلاغیه ای صادر و به شهرداران 
مناطق تکلیف کرده که تا ۱8خرداد، یعنی ۱0روز آینده، قرارداد 
مدیران محله ها را بیشتر تمدید نکنند. هرکدام از مدیران محله ها 
که نپذیرد این قرارداد را امضا کند، باید استعفا بدهد و فرد دیگری 
جایگزین شود. در این شرایط که یک انتخابات جدید پیش رو 
داریم، چنین اقدامی اصلا مصلحت نیســت و پیشــنهادم این 
است که تدبیر و تامل بیشتری برای برخورد با مردم و مشارکت 

محله ای بشود. نباید معتمدان محله ها را طرد کنیم.«

رعایت احتیاط در تصمیمات ستاد مشارکت های محله
ســیداحمد علــوی، رئیــس کمیتــه 
مشارکت های مردمی شورا هم در حمایت 
از مشارکت های محله ها گفت: »امروز برای 
کسانی تصمیم می گیریم که ۱0 تا ۱5سال 
در سراهای محلات زحمت کشیده اند و لازم است فارغ از نگاه ها 
و دیدگاه های مختلف، تصمیمات در ستاد مشارکت های محله 

بااحتیاط گرفته شود تا زندگی افراد آسیب نبیند.«

600 اتوبوس تهران بهسازی شده است
تشریح آخرین وضعیت ناوگان حمل ونقل عمومی محور اصلی 
ســؤالات خبرنگاران بود که پیش از شروع دویست وچهلمین 
جلسه شورای شهر تهران از چمران پرسیده شد و رئیس پارلمان 
شهری گفت: »اکنون بهســازی اتوبوس ها در حال انجام است 
و بیش از ۶00دســتگاه اتوبوس بهسازی شــده اند و در چرخه 
خدمت رســانی قرار گرفته اند. درخصوص خریــد اتوبوس ها 
مشکلاتی وجود دارد و قراردادها نهایی و عملیاتی نشده است، 
اما در بحث واگن ها مشکلی وجود ندارد.« او در ادامه عنوان کرد: 
»قرارداد ساخت 2هزار دستگاه اتوبوس با شرکت های خودروساز 
داخلی منعقد شــده و روند ســاخت در حال پیگیری است و 

به تدریج تحویل ناوگان اتوبوسرانی می شود.«
 چمران در ادامه با بیان اینکه برخی انتقاد می کنند که چرا بنده 
در مواردی اظهار بی اطلاعی می کنم و می گویم نمی دانم، گفت: 
»وقتی در مورد موضوعی اطلاع ندارم می گویم نمی دانم؛ چراکه 
معتقدم باید راست و درســت صحبت کنم و نمی خواهم وعده 

بیجا بدهم.«
تغییر دولت و روند پیگیری خرید اتوبوس ها و واگن ها از سوی 
شهرداری تهران هم موضوع دیگری بود که مطرح شد و رئیس 
شورای شهر تهران گفت: »تصور نمی کنم مناسبات موجود به 
هم بخورد؛ چراکه برنامه ریزی ها کار را در مسیری قرار داده است 
که هر دولتی بیاید باید این کار را پیگیری کند. هنگامی که ما 
اعلام می کنیم موضوعی همچون واگن ها نهایی شــده، یعنی 
انتقال منابع مالــی و قراردادها صورت گرفته و کار آغاز شــده 
است. کارخانه هایی که مقرر شده برای ما واگن ها و اتوبوس ها را 
بسازند این کار را تنها برای ما انجام نمی دهند و برای آمریکا هم 
می سازند.« در پایان هم موضوع برپایی نمایشگاه ساختمان در 
خیابان سئول مطرح شد و چمران تأکید کرد: »سال گذشته هم 
این نمایشگاه برگزار شد؛ اما رئیس نمایشگاه نامه ای برای وزیر 
صمت نوشته است. ما هم تلاش می کنیم نمایشگاه ساختمان 
که پرازدحام است در خیابان سئول برگزار نشود؛ چراکه مردم 

اذیت می شوند.«

نگاه در شهر

میدانجیمسدودمیشود
هادی حق بین، معاون فنی و عمران شهرداری تهران: انسداد میدان جی  برای آغاز عملیات اجرایی در 
پهنه شرقی پروژه و توسعه اقدامات عمرانی کلان پروژه شــاخه غربی بزرگراه یادگار امام )ره(  در دستور 

کار قرار گرفته است.

ثبترکوردکاهشسوانحدرفرایندساختخط۷مترویتهران
یاشــار لطفی، مجری خــط۷ متروی تهران:  شــرکت متــروی تهران طی ســالیان اخیــر، روند مثبتــی در فرایند 
پیاده سازی سیستم سلامت، ایمنی و محیط زیست در پروژه های خود طی کرده که نتیجه آن، کاهش معنادار 

سوانح و حوادث در کارگاه های عمرانی خط۷ بوده است.

صفحه آرا: آرش شاه سمندی

شهیدجمهوردرشهرماندگارشد
اعضای شورای شهر تهران با تغییر نام 2 معبر به نام شهید سیدابراهیم رئیسی موافقت کردند

زینب زینال زادهشورا
روزنامه نگار

یکشنبه )6خرداد( دو فوریت لایحه نامگذاری 
معبری به نام شهید ســیدابراهیم رئیسی 
تصویب شــد و ظهر همان روز کمیسیون 
نامگذاری و تغییر نام معابر، جلسه فوق العاده 
تشکیل داد تا این موضوع به فوریت بررسی 
شــود. درنهایت دیروز )8خــرداد( نرگس 
معدنی پور، رئیس کمیســیون فرهنگی و 
اجتماعی شورا، در صحن پارلمان شهری در 
تشریح نتیجه جلســات و بررسی های این 
لایحه دوفوریتی گفت: »در جریان بررســی 
پیشنهادها، تغییر نام بزرگراه بعثت )در مناطق 
15و16( حدفاصل میدان بهمن تا میدان بسیج 
)به طول حدود 7.5کیلومتر( به نام شــهید 
آیت الله ابراهیم رئیسی بررسی و نهایی شد. 
این معبر یکی از بزرگراه های اصلی شهر است 
و از ویژگی های مهــم آن اتصال این معبر به 
بزرگراه امام رضا)ع( خواهد بود.« او در ادامه به 
معبر دیگری هم اشاره و عنوان کرد: »با توجه 
به اینکه ساختمان نهاد ریاست جمهوری در 
خیابان پاستور شــرقی قرار دارد، پیشنهاد 
شــد این معبر )حدفاصل خیابــان کارگر 
جنوبی و خیابان ولیعصر( هم به نام شــهید 
سیدابراهیم رئیسی نامگذاری شود.« براساس 
تصمیم کمیسیون نامگذاری معابر مقرر شد 
خیابان کوشــک )حدفاصل خیابان سی تیر 
تا خیابان فردوسی( هم به نام شهید حسین 
امیرعبداللهیان نامگذاری شود. البته در ادامه 
معدنی پور تأکید کرد که نامگذاری معابر به نام 
دیگر شهدای خدمت هم در دستور کار قرار 
دارد و این کار به تدریج انجام خواهد شد. در 
پایان هم اعضای شورای شهر تهران با تغییر نام 
این معابر موافقت کردند و با تصویب این لایحه 
نام رئیس جمهور شهید و شهدای راه خدمت 

برای همیشه در تهران ماندگار شد.

کارت بلیت خبرنگاران یک ساله شد

رئیس کمیســیون عمران و حمل ونقل شورای شــهر تهران هم در حاشیه 
دویست وچهلمین جلسه شورا از یک ساله شدن کارت بلیت خبرنگاران خبر 
داد و گفت: »با توجه به اینکه طرح ترافیک خبرنگاری برای مدت یک ســال 
صادر می شود، بهتر است کارت بلیت حمل ونقل عمومی هم با اعتبار یک ساله 
به خبرنگاران داده شود. همچنین اگر مبلغ این کارت به گونه ای باشد که با 
استفاده متعارف زودتر از یک سال به اتمام برسد، شهرداری باید کارت ها را 
شارژ کند تا به مدت یک سال کار کنند، یا طبق مصوبه شورا کارتی در اختیار 
خبرنگاران قرار بدهد که به ازای کارت ترافیکی که نگرفته اند پاسخگوی هزینه 

ترددهایشان باشد و امسال باید این رویه اجرا شود.«

تأیید گزارش 3مجموعه شهرداری تهران

بررسی حسابرسی سال های ۱400 و ۱40۱ برج میلاد، سازمان بازنشستگی، 
سازمان حمل ونقل و ترافیک و شرکت شهربان و حریم بان شهرداری تهران 
در دستور کار جلسه دیروز شورای تهران بود. ابتدا حسابرسان گزارش خود 
را ارائه دادند و در ادامه هم برخی از اعضا سؤالاتی را مطرح کردند و درنهایت 
مدیرعاملان مجموعه ها توضیحاتی درخصوص آخرین وضعیت مالی دادند. 

در پایان اعضای شورای شهر تهران گزارش هرسه مجموعه را تأیید کردند.

تصویب یک فوریت 2 لایحه و یک طرح
اعضای شورای شهر تهران دیروز )8خرداد( به یک فوریت 

2لایحه و یک طرح رأی مثبت دادند.
  افزایش اعتبار کارت بلیت اقشار خاص: شورا قصد دارد 
سقف بلیت اقشار خاص مثل ایثارگران، دانشجویان و افراد 
تحت پوشش کمیته امداد و بهزیستی و.... را افزایش دهد. 
مبلغ سقف کارت این اقشار سال گذشته 300هزار تومان بود 

و امسال به 400هزار تومان افزایش می یابد.
  کمک 50میلیارد تومانی به ســیل زدگان سیستان و 
بلوچستان: اواخر سال گذشــته بود که شهرداری تهران 
مجوز کمک 50میلیارد تومانی به ســیل زدگان سیستان 
و بلوچستان را از شورا گرفت. با توجه به اینکه دوره مالی 
پرداخت ها به اتمام نرسیده است، شهرداری برای رعایت 
پروتکل های مالی قصد دارد در اعتبارات سال جدید این 

مبلغ را کارسازی کند.
  تعیین اجاره بهای کیوسک های عرضه گل و مطبوعات: 
در لایحه ارائه شــده بــرای کیوســک های درجه یک 
2میلیون و175هزار تومان، درجه2 یک میلیون و450هزار 
تومان و درجه3 هم 725هزار تومان اجاره ماهانه پیش بینی 
شده است. مهدی چمران در جریان طرح این لایحه تأکید 
کرد که اضافه کردن هرگونه کیوسک با هر نوع سازه ای در 
هرجای شهر تهران ممنوع است و شهرداری نیز نمی تواند 

چنین کاری را انجام دهد.

مکث


